
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Aanhangsel van de Handelingen 

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

369 

Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over wachttijden bij het NFI (ingezonden 28 september 2015). 

Mededeling van Staatssecretaris Dijkhoff (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
21 oktober 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat wachttijden bij het Nederlands Foren-
sisch Instituut (NFI) leiden tot verdriet en ergernis bij nabestaanden of 
slachtoffers? Deelt u de mening dat dit onwenselijk is?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u het bestaan van wachttijden bij het NFI? Wat vindt u een 
acceptabele wachttijd voor een situatie zoals deze? 

Vraag 3
Wat doet u eraan om deze wachttijden op te lossen, of deze in ieder geval zo 
snel mogelijk sterk te verminderen, en in de toekomst te voorkomen? 

Vraag 4
Wat zullen volgens u de gevolgen zijn van de bezuinigingen van 9,6 miljoen 
euro op het NFI op de wachttijden? 

Vraag 5
Hoe komt het dat er ondanks de mogelijkheid om bij piekbelasting opdrach-
ten uit te besteden aan particuliere bureaus alsnog wachttijden zijn? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Van Nispen (SP) 
van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over wachttijden bij 
het NFI (ingezonden 28 september 2015) niet binnen de gebruikelijke termijn 
kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 http://www.telegraaf.nl/premium/reportage/24514407/__Verdriet_door_wachttijden_NFI__.html
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